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Emlékeztető 

Az Egyesületi Elnökség 2021. június 15-én14:00 órakor megtartott üléséről, mely a Microsoft 

Teams – online értekezlet - program segítségével került lebonyolításra. 

 

Az Elnökség tagjai közül részt vettek: Gelencsér Lajos, Veisz Imre, Kiss Zsuzsanna, Markovics 

Zsolt, Székely Csaba 

Az Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete és állandó meghívottak 

közül részt vettek: Danyek Miklós, Dési Albert, dr. Madarász György, Hollósy Gábor, Rejtő 

János, Orlay Imre, Rubint Dezső, Nagy János, Kovács András, Kovács László és Tóth József, 

Mohos András (Táczi István helyettesíti, tanácskozási joggal képviselve a MAIT-ot) tanácskozási 

joggal rendelkező tagok, valamint Beckert Péter és Tilesch Péter állandó meghívott. Meghívottak 

Romhányi László, Virág István, 

Kimentette magát: Haddad Richárd, Belső Tibor, Táczi István, Vokony István. 

 

Bevezetésként Gelencsér Lajos üdvözölte a résztvevőket, majd megnyitotta az ülést.  

 

Első napirendi pontként Veisz Imre tájékoztatta az elnökséget, hogy a BUDAKO-n belül egy új 

üzemi szervezet alakult meg, melyhez Elnökségi jóváhagyás szükséges. Az elnökség részére 

mellékletként kiküldésre került az új üzemi szervezet alakuló taggyűlés jegyzőkönyve és az 

elfogadott SZMSZ. Az Infoware Üzemi Szervezeti egységet Virág István mutatta be, aki a 

szervezeti titkár pozíciót fogja betölteni. Az alakuló ülésen 10 fő vett részt, de további tagok 

jelentkezését várják. Az Egyesületi Elnökség és a tanácskozási joggal rendelkező jelenlévő 

Tanácsadó testülete 19/2021 számú határozatával egyhangúlag jóváhagyta az Infoware Üzemi 

Szervezet megalakulását. 

 

Második napirendi pontként Tilesch Péter aktualizálta az Elnökség 2021. II. félévi munkatervét. 

Az elnökségi tagok részére korábban ez a táblázat kiküldésre került. Az Egyesületi Elnökség és 

a tanácskozási joggal rendelkező Tanácsadó testülete 20/2021 számú határozatával 

egyhangúlag változtatás nélkül elfogadta az Elnökség 2021. II. félévi munkatervét. 

 

Harmadik napirendi pontként tájékoztatót tartott Veisz Imre a 67. Vándorgyűlés 

előkészületeiről. A jelentkezési felület már aktív a résztvevők és kiállítók részére. Az elnökségi 

ülés napjáig mintegy 380 fő résztvevő adta le jelentkezését és 22 kiállító regisztrálta magát. A 

személyes részvétellel tartandó Vándorgyűlésre készülve folynak továbbra is az előkészületek. 
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A következő fontosabb döntési mérföldkő július 22., addig lehet kötbérmentesen lemondani a fő 

szállodát Szegeden.  

A további egyesületi rendezvények szervezése is folyamatban van:  

 Védelmi és Irányítástechnika Fórum – Hamarosan megnyílik a jelentkezési felület, a 

készületek ebben az esetben is személyes részvétellel tartandó rendezvényre kezdőtek 

meg. 

 Mi a pálya? – A tervezett időpontok kitűzésre kerültek, a szervezése rövidesen 

megkezdődik. 

 InfoShow - A tervezett időpontok kitűzésre kerültek, a szervezése folyamatban van. 

Az idei évben a Vándorgyűlés fő támogató szerepét az MVM tölti be. 

Veisz Imre az elnökség tagjaninak a segítségét kérte a jövő évi 68. Vándorgyűlés fő támogatója 

vagy fő támogatói felkérésére.  

 

Negyedik napirendi pontban, Veisz Imre emlékeztette az elnökséget, hogy a tavalyi évben már 

volt arra precedens, hogy a járványügyi helyzetre és a közelgő nyári szünetre való tekintettel 

felhatalmazást kapott az Elnök, Főtitkár és az Irodavezető az őszi egyesületi rendezvények 

megtartásáról való döntésre. Ebben a témában az elnökség részéről észrevétel nem érkezett. 

Az Egyesületi Elnökség és a tanácskozási joggal rendelkező Tanácsadó testülete 21/2021 

számú határozatával 15 igen, 0 nem, 1 tartózkodás szavazattal elfogadta az előterjesztést 

miszerint a járványügyi helyzetre és a közelgő nyári szünetre való tekintettel, az egyesület által 

szervezendő rendezvények megtartásáról, törléséről vagy későbbi megrendezéséről, online 

módon történő teljes vagy részleges megtartásáról az Elnök a Főtitkárral az Irodavezetővel és a 

rendezvény szakmai vezetőjével egyeztetve, a rendezvény fő támogatóját lehetőség szerint 

bevonva döntsön. A kapcsolatos döntésekről a következő elnökségi üléseken adnak 

tájékoztatást. 

 

Ötödik napirendi pontként Veisz Imre tájékoztatta az elnökséget, hogy a MEE Partnere Díjra 

egyedül az MVM-re érkezett javaslat az elnökség tagjai részéről. Az Egyesületi Elnökség és a 

tanácskozási joggal rendelkező Tanácsadó testülete 23/2021 számú határozatával 15 igen, 0 

nem, 2 tartózkodás mellett jóváhagyta, hogy a Magyar Elektrotechnikai Egyesület Partnere díjat 

az MVM kapja 2021-ben. 

 

Hatodik napirendi pontként Székely Csaba a MEE Díjszabályzat pontosítási lehetőségeiről 

tartott előterjesztést. Az április 6-i elnökségi ülésen felmerült, hogy volt korábban egy szóbeli 
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megállapodás arról, hogy hivatalban levő elnökségi tagok nem részesülhetnek díjazásban. Ezen 

szóbeli megállapodás kapcsán több gond is felmerült: 

1. Nem minden díjbizottsági tag tudott a megállapodásról. 

2. Az egyes díjakra bármely MEE tag tehet javaslatot, de a megállapodás számukra sem volt 

ismert. 

3. Nem egyértelmű, hogy kikre vonatkozik. Csak a szűkebb, vagy a bővebb elnökségre is? 

4. Nem egyértelmű, hogy mely díjakra vonatkozik. 

Az elnökség ezért áprilisban úgy döntött, hogy a szabályozás pontosítása szükséges. 

Az alábbi lehetőségek kerültek ismertetésre Székely Csaba részéről: 

1. Az elnökség hivatalosan, határozatban visszavonja a hallgatólagos megállapodást, így 

bármely MEE tag az általa viselt tisztségre való tekintet nélkül kaphat díjat. 

2. A korlátozás fenntartja, de az csak az elnökség 7 választott tagjára vonatkozik. 

3. A korlátozást fenntartja az elnökség 7 választott tagján felül  

a. a szakosztályok, 

b. a koordinációk, és 

c. a társaságok vezetői tekintetében is. 

Akárhogyan is dönt az Elnökség, azt meg kell jeleníteni a Díjszabályzatban is. Itt kell pontosítani 

azt is, hogy a korlátozás esetleg mely díjakra nem vonatkozik.  

Kovács András kifejtette, hogy jelen pillanatban erről nem lehet jó döntést hozni, jobban át kell 

gondolni és javasolt egy kérdőív kiküldése az elnökség részére, ami összegezné az elnökség 

tagjainak a véleményét. Határozat nem született a következő elnökségi ülésen a téma újra 

napirendre kerül.  

Gelencsér Lajos szavazásra kérte fel az elnökség tagjait, hogy Kovács András javaslatát 

elfogadja az elnökség, azaz a szeptemberi ülésen kerüljön újra napirendre a díjszabályzat 

módosítása?  

Az Egyesületi Elnökség és a tanácskozási joggal rendelkező Tanácsadó testülete 14 igen, 2 nem, 

1 tartózkodás  mellett elfogadta, hogy a szeptemberi elnökségi ülésen kerüljön újra napirendre a 

díjszabályzat módosításának kérdése.  

 

Hetedik napirendi pontként Székely Csaba bemutatta a MEE Alapszabálya módosítás 

javaslatot, melyet a 2021. Küldöttgyűlés elé tervezi terjeszteni az elnökség. A tervezett 

változtatásokat szöveg kiemeléssel tartalmazó Alapszabály korábban kiküldésre került az 

elnökség részére.  

A módosítások az alábbiakat érintik: 
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 Az egyesület hivatalos okiratait, valamint a beszámolóit az Egyesület honlapján teszi 

közzé az Elektrotechnika helyett. 

 A már 5 éve Passzív státuszban lévő tagok részére a tagság megszüntetése. 

 A kilépett tag, a kilépését követően 3 évig, ne tudjon újra belépni az egyesületbe. 

 7.9 pont tér ki az elektronikus szavazásra a Küldöttgyűlés esetében és az online 

megtartásra. 

 Küldöttgyűlés összehívása, 30 perces szabály bevezetése. 

 Egyéb kisebb pontosítások. 

Az Egyesületi Elnökség és a tanácskozási joggal rendelkező Tanácsadó testülete 22/2021 

számú határozatával egyhangúan – 15 igen szavazattal – elfogadta, hogy a Küldöttgyűlés elé 

terjeszthető a módosított alapszabály.  

 

Nyolcadik napirendi pont keretében Székely Csaba jelezte az elnökségnek, hogy a 

vészhelyzet megszűnésével 2021. október 15-ig meg kell tartani a küldöttgyűléseket. Az 

összehívását 2021. július 6-án 9:00-ra a MEE Központ nagytárgyalójába, döntésképtelenség 

esetén pedig 2021. július 10-én 10:00 órára külső helyszínre (egyeztetetés alatt) javasolja.  

Veisz Imre vázolta fel a lehetőségeket.  

Három lehetőség van a Küldöttgyűlés megtartására: 

 A tavalyi évhez hasonló elektronikus szavazás, jelenleg ezt lehetővé teszi a 

kormányrendelet. 

 Teljes egészében online lebonyolítás MS Teams keretein belül. 

 Hibrid rendezvény, azaz helyszínen tartózkodnának azon személyek, akik rendelkeznek 

védettségi igazolvánnyal és online be tudnának csatlakozni azon a személyek, akik nem 

rendelkeznek. A hibrid rendezvénnyel kapcsolatban jelenleg még nincs tapasztalatunk, 

de megvalósítható az elgondolás. 

Gelencsér Lajos az elnökség tagjait szavazásra kérte fel. 

Első kérdése az időpontra vonatkozott. 

Az Egyesületi Elnökség és a tanácskozási joggal rendelkező Tanácsadó testülete 24/2021 

számú határozatával 8 igen, 4 nem, 3 tartózkodással, ezen belül az Elnökség 4 igen, 1 nem, 0 

tartózkodással elfogadta, hogy Egyesület 97. Küldöttgyűlésére 2021. július 6-án 9:00-ra a MEE 

Központ nagytárgyalójában, döntésképtelenség esetén pedig 2021. július 10-én 10:00 órára 

külső helyszínen kerül sor. 

A második kérdése a kivitelezés formájára vonatkozott. 
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Az Egyesületi Elnökség és a tanácskozási joggal rendelkező Tanácsadó testülete 25/2021 

számú határozatával 15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadta, hogy a 97. Küldöttgyűlés 

lebonyolítása hibrid módon történjen. 

 

Harmadik kérdés a Napirend elfogadására vonatkozott. 

Az Egyesületi Elnökség és a tanácskozási joggal rendelkező Tanácsadó testülete 26/2021 

számú határozatával 15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadta a 97. Küldöttgyűlés 

napirendjét. 

 

Kilencedik napirendi pont keretében Tilesch Péter bemutatta a 2022. évi Küldöttgyűlés 

Jelölőbizottságára érkező javaslatokat. Az elnökség a névsort korábban megkapta. Az elnökség 

részéről a névsorral kapcsolatban hozzászólás nem volt.  

 Az Egyesületi Elnökség és a tanácskozási joggal rendelkező Tanácsadó testülete 27/2021 

számú határozatával 15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás elfogadta a 2022. évi Küldöttgyűlés 

Jelölőbizottság névsorát. 

 

Tizedik napirendi pont keretében Veisz Imre ismertette a tagdíjfizetés aktuális helyzetét. Az 

elnökség részére korábban kiküldésre került az anyag, melyben jól látható, hogy vannak olyan 

szervezetek, melyek teljes egészében nem rögzítettek még az idei évre tagdíjbefizetést. A 

koordinációk elnökeinek javasolt megkeresni ezeket a szervezeteket és megkérdezni, hogy ez 

csak adminisztrációs ok vagy valóban az adott szervezeti tagság még nem rendezte az idei évi 

tagdíját. 

Az Egyesületi Elnökség és a tanácskozási joggal rendelkező Tanácsadó testülete 28/2021 

számú határozatával 15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás elfogadta, hogy a Tagnyilvántartó 

rendszerben kerüljön újra automatizálásra a passziválás azon tagok számára, akik nem 

rendezték az adott évi tagdíjukat, ami minden év június 30-ra esik. 

 

Tizenegyedik napirendi pont keretében Tilesch Péter jelezte, az elnökségi tagok felé, hogy a 

MEE Debreceni Szervezet oktatásért felelős tisztségére Tőke Editet kérnék fel, aki Markovics 

Zsolt felesége. Az Alapszabályban leírtak alapján, ilyen esetben a Megbízottal történő szerződést 

az Egyesület Elnökségének jóvá kell hagynia. Rubint Dezső jelezte, hogy Balogh Miklós, aki 

korábban töltötte be ezt a szerepet már nem vállalja a feladatot. Tőke Edit szakmailag kiválóan 

megfelel a pozíció betöltésére. 

Az Egyesületi Elnökség és a tanácskozási joggal rendelkező Tanácsadó testülete 29/2021 

számú határozatával 14 igen, 0 nem, 1 tartózkodás elfogadta a szerződéskötést Tőke Edittel 
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azzal, hogy a szerződése a piaci áraknak megfelelő díjazást tartalmazzon, az oktatás 

nyereségességének megtartását figyelembe véve. 

 

Tizenkettedik napirendi pont keretében Markovics Zsolt ismertette az Oktatási Bizottság 

munkáját. Jelezte, hogy a korábban elkészített oktatási bizottsági beszámolót egészíti szóban ki. 

Kitért a képzések átalakulása miatti nehézségekre és kihívásokra, az online oktatásra való 

átállásra (mee.tanonc.hu). Említette azt is, hogy jelenleg online formában történik 20 rögzített 

képzésből 10 aktív képzés. 

 

Tizenharmadik napirendi pont keretében Veisz Imre kérte az elnökség véleményét a 2022-es 

Budapesti Bál megrendezését illetően. Javaslata, hogy a csökkent érdeklődés miatt és a 

pandémia általi bizonytalanság miatt ne kerüljön megrendezésre.  

Gelencsér Lajos szavazásra kérte fel az Egyesületi Elnökség és a tanácskozási joggal 

rendelkező Tanácsadó testülete tagjait. A szavazásra bocsátott kérdés a következő volt: egyet 

ért-e azzal, hogy 2022-ben ne kerüljön megrendezésre a budapesti bál?  

5 fő elfogadta a javaslatot, 4 fő nem értett egyet és 9 fő tartózkodott, így a budapesti MEE bál 

2022-ben nem kerül megrendezésre. 

 

 

 

2021. június 15. 

 

 

Jóváhagyta: 

Gelencsér Lajos elnök  

Jóváhagyta: 

Veisz Imre főtitkár  

Összeállította: 

Tilesch Péter irodavezető 

 


